

PROTOKOLL

2020-12-20

Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd

Tid: 16.30

Närvarande:	Magnus Wallin	(MW)	P/F10	sammankallande
	Sarah Johansson	(SJ)	P/F10	
	Peter Thorpman	(PT)	P09	
	Rudi Martinsen	(RM)	P07 / Målvaktsskolan	
	Maria Lindberg Engberg	(ML)	F08	
	Magnus Sahlin	(MS)	P08	

Anmält förhinder Philip Palmaer (PP) P/F13/14

Delges: De närvarande

1. Inledning

MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna. Dagordningen fastställs.

2. Val av sekreterare

MS utses till sekreterare för mötet.

3. Föregående protokoll

Justering av protokoll sker vid nästa fysiska möte.

4. Boden Hanebol

Beslut tas om att **MW** kollar med styrelsen om det är möjligt att flytta den ambulerande kiosken till Hanebol och placera den där nuvarande bod står. Efter svar erhållits från styrelsen kontaktar **MS** kommunen och frågar om vi kan köra dit vagnen och samtidigt få låna ett förrådsutrymme, ca 4-5 m², av kommunen i någon annan byggnad på Hanebol.

5. Återkoppling ang. planerat möte m. flicklagsledare

Var ska flickor födda 10 spela? Hur ska åldersgrupperna för både flickor och pojkar organiseras? När kan man börja med gemensamma åldersgrupper? Övergången till 9-manna-nivån innebär problem för många lag både på pojk- och flicksidan. Möte ska ordnas i januari med flicklagsledarna. **MW** och **SJ** sammankallar.

6. Ledar- och tränarutbildning
RM berättar att de flesta lag har någon ledare med C-utbildning. **RM** och **MW** ska försöka gå handledarutbildning för C-nivå. Då kan vi själva ordna C-utbildningar för våra ledare. Förslag finns för att underlätta rekrytering av ledare. Skulle man kunna ha A-lagsspelare som hjälper till i ungdomslagen, mot en symbolisk ersättning?
7. Budget för U-sektionen
PT föreslår att vi ska få reda på från styrelsen hur stor vår budget är. Var tar bidraget på 136 000 kr från kommunen vägen? Hur ser **US** grundbudget ut och hur mycket har vi kvar att fördela på exempelvis kläder, bollar och till cuper? **PT** skriver ett förslag på frågor till styrelsen, **MW** ställer frågorna på nästa styrelsemöte.
8. Möte ledare flick/pojklag samt senior dam/herr, övergång/uppflyttning A-lag
För att komma vidare i frågan bestäms att vi först lyssnar med ungdoms- och seniorlagen och därefter tar ett ställningstagande i frågan. Två eller tre från **US** deltar i dessa första möten med resp. flick/dam och pojk/herr. Denna punkt prioriteras. **MW** ska ej delta i möte med flick/dam.
9. Träningsverksamhet from 1/1 2021
Läget är svårbedömt p.g.a. att restriktionerna som meddelades 18/12 ev. kommer att förtydligas under måndag 21/12. Beslut i frågan planeras därför till ett digitalt **US**-möte 21/12.
10. Övriga frågor
 - Träningsoverall: **ML** kontaktar Janne Mossberg och kollar om vi har fått Craft som märke. **ML** kontaktar Pokalhuset med en förfrågning om pris mm.
 - Serieanmälningar: **RM** och **PT** håller på med sammanställning av serieanmälningar Värmland/Dalsland.
 - Mer tider på konstgräset: **PT** bokar upp lördagar på konstgräset.
 - Om Coronasmitta konstateras i ett lag: Beslut tas att om två fall konstateras i ett lag ska ledarna stänga ner laget två veckor from det andra positiva provtagningsdatumet.
11. Nästa möte
Digitalt möte angående beslut i fråga 9 äger rum 21/12.
12. Mötets avslutande
Mötets avslutas.

Vid protokollet

justeras

Magnus Sahlin
sekreterareMagnus Wallin
sammankallande